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Ledningsgruppen för Skolan för kemi, bioteknologi och hälsa 
(CBH) 
 

Datum för mötet: 
2019-11-13 
 
Plats för mötet 
Treesearch, Teknikringen 38 A 
 
 
Närvarande: 
Mikael Lindström, ordförande 
Sebastiaan Meijer 
Marie Larson 
Cecilia Williams 
Mats Johansson 
Anders Clenander (ers. Sara Naumann) 
Carina Lagergren 
Ton van Maris 
Christina Divne 
 Peter Savolainen 
Istvan Furo 
Patrick Norman 
Mats Nilsson 
Camilla Johansson 
Simon Demir 
Henrik Grimler, doktorandrepresentant 
Josephine Berg, studeranderepresentant 
Mia Hjertén 
 
 
 

Förhinder: 
Sara Naumann 
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Skolan för kemi, bioteknologi och hälsa, CBH ledningsgrupp  
Onsdag 2019-11-13, 09.30–11.30, Treesearch, Teknikringen 38 A 

 
 

1. Godkännande av dagordning och föregående mötes minnesanteckningar 
- Mikael ska skriva mall för stödbrev gällande ansökningar av etableringsbidrag   
- Vid ERC ansökningar – viktigt att ta kontakt med RSO (Research Office) så snart 

man beslutat sig för att söka 
- Arbetsgruppen för översyn av skolans gemensamma kostnader gällande GRU 

utökas med Pelle Dalhammar 
- Case for support – Philip von Segerbaden har valt ut ett antal prioriterade CBH 

cases, han kommer att kontakta respektive ansvarig inom kort. 
 
 

2. Prefekternas frågor 
Lokalhyror SciLife – Mikael, Simon och Amelie ska träffa universitetsdirektören 
angående hyrorna för samtliga siter på skolan 
 
 

3. Tidplan och process för kontinuerlig uppföljning och kvalitetsdialog 
2020 (ML) 
Information om tidplan och process ska  publiceras den 15/11 
Preliminär tidplan och process: Kvalitetsdialogerna tidigareläggs till 23-29 april, 
skolornas underlag lämnas in 13 mars. 
 
 

4. Lägesrapport RAE (ML) 
Status – Skolorna har lämnat förslag koordinatorer men har fått återkoppling att vi 
behöver nominera flera kvinnor. från centralt för att det är för många män 
 
CBH skolan har lämnat följande koordinatorer som förslag:  
P3 – Per-Åke Nygren 
P4 – Christofer Leygraf 
 
Vi står fast vid våra koordinatorer och anser att det är viktigare att det är en bra 
könsbalans hos experterna och att det där finns en gedigen lista då risken är att en 
del tackar nej. Det ska vara ca 8 experter i varje panel varav en ska ha deltagit i RAE 
2012. 
 
Tidplan 
Hösten 2019 – Beslut om paneler, koordinatorer för panelerna och rekrytering av 
experter 
Våren 2020 – Genomförande av självvärderingen 
Maj 2020 – Självvärderingen sammanställs och skickas till experterna 
24-28 augusti - Besök av experterna, Amelie och Mikael guidar dem runt på skolan 
1 november – bedömningsunderlag lämnas in 
November – februari 2021 – Rapportskrivning 
Mars 2021 – Publicering, projektet avslutas 

 
Bibliometri 
Mikael kommer att bjuda in till en workshop via biblioteket 
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5. Uppföljning VP  + VP2020(ML) 
Karin Nordh kontaktar berörda personer för uppföljning av Verksamhetsplanen 
 
Utkast VP 2020  
 

 
Regionansvariga och koordinatorer: 
Sydostasien – regionansvarig är Anders Hult t o m augusti 2020. CHB tilldelas 240 
tkr av GRU-medel och 26 tkr av FOFU-medel för 2020. 
 
Eva Malmström är koordinator för KTHs samarbeten i Nordamerika inklusive 
strategiskt partnerskap med University of Illinois Urbana Champaign. CBH tilldelas 
200 tkr under 2020 
 
Mikael Lindström är koordinator för det strategiska partnerskapet med Shanghai 
Jiao Tong University. CBH tilldelas 200 tkr under 2020 
 
Per Berglund är koordinator för fördjupat samarbete med Hong Kong University of 
Science and Technology. CBH tilldelas 200 tkr under 2020. 
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Lägre tilldelning till alla skolor när det gäller GRU. Arbetsgruppen för översyn av 
skolans gemensamma kostnader gällande GRU ska se över vad det innebär för CBH. 
 
CBH skolan tilldelas 

- 2 mnkr för 2020 i stärkt fakultetsfinansiering. Medlen ska användas till 

startbidrag för de 5 föreslagna tjänsterna 
- 500 tkr till arbetet med ökat genomslag 
- 600 tkr till arbetet med impact och impactansvariga 

 
 
Myndighetssatsning för MTH 12 mnkr  
 
Open access ersättning från biblioteket via ekonomerna för de tidskrifterna där det 
finns centrala avtal 
 
Satsningar på läraranställningar inom hållbar utveckling 
Rektor beslutar om en ny satsning på 10 mnkr/år under en period om fyra år på 
startbidrag till nya läraranställningar och på riktat forskningsstöd till befintliga 
läraranställningar som knyter an till ett eller flera av de 1t globala målen för hållbar 
utveckling 
  
 

6. CBH:s fakultetsutveckling (Amelie + alla) se Amelies underlag på social 
- Uppföljning tjänster – CBH förlag på nya fakultetstjänster 2019 (ej MTH) 
- Pågående ärenden 
- Det ska utses nya deltagare för rekryteringskommitté, docentkommitté och 

befordransnämnd från årsskiftet. Nomineringar har skickats in från skolan. 
Anställningsnämnden utser ledamöter efter fakultetsrådets beredning 

 
 
 

7. Verksamhetsstöd (Marie) 
- CBH Servicecenter – Sandhya Hagelin 

Servicecenter (tidigare NODEN) är CBH skolans ingång för stöd, rådgivning, 
hänvisning och service på våra 4 campus, Valhallavägen, AlbaNova, 
Flemingsberg och Solna. 
Fakultet och gäster ska kunna få en direkt och förstklassig support i ärenden 
gällande accesser, resor, konferenser , inköp, disputationer och catering. 
 
Besöksadresser: 
Campus Valhallavägen – Teknikringen 28 
Campus AlbaNova – Roslagstullsbacken 21 
Email: service@cbh.kth.se 
 
Medarbetare :  
Johanna Nyholm 
Nils Lenart 
Emil Hagestål (börjar 18/11) 
Sandhya Hagelin (gruppledare) 
  
Edge är KTHs upphandlade ärendehanteringssystem som kommer att 
underlätta genom att ge överblick och uppföljning av inkommande ärenden 
och det blir enklare att ge återmatning för pågående ärenden.  

mailto:service@cbh.kth.se
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Från och med 2 december kommer CBH servicecenter att arbeta i Edge och 
ingångsmail blir service@cbh.kth.se 
 

- Ettårs regel för kvitton/utlägg 
F o m 1/1-20 får kvitton inte vara äldre än ett år för att man ska få ut 
ersättningen 
 

- Digital signering.  
CBH skolan ska vara pilot för att testa digital signering av skolchefsbeslut  

 
-      HR (Camilla) 

Introduktionsprocessen 
HR gruppen håller på att ta fram en enhetlig introduktion på skolans alla 
campus 
En checklista för ansvarig chef och en checklista för nyanställd/stipendiat 

 
 

8. UKÄs utvärdering av KTHs kvalitetssystem 
Utvärderingsbeslut på några universitet har kommit, Försvarshögskolan fick inte 
godkänt 
För CBH valde de ut ett program och en kurs på MTH att granska. De vill intervjua 
kursansvarig, skolchef, FA och GA under sitt besök på CBH den 24-26/11 
 
 

9. Arbetsmiljöfrågor 
- Arbetsmiljö – Sandra Nylén 

Se Sandras presentation på social 
 
Sandra kommer att boka in möten med samtliga prefekter för att gå igenom 
medarbetarundersökningen 2018 och aktuella ärenden kring ex 
långtidssjukskrivna 
 
Förslag till förenkling av rapportering av tillbud och arbetsskada – projekt Aj 
& Oj. Viktigt med en direktåterkoppling. Ska inte ersätta vår vanliga 
tillbudsrapportering 
 

- Incidenter – inga incidenter inrapporterade 
-  
- JML/Arbetsmiljögrupp 
- Utskott som jobbar med specifika delar 

Befordrade till professorer för riktade JML utbildning 
Upprepa utbildningen från i våras från  
 

  
10. Doktorandernas och studenternas punkt 

Hanteringen av den elektroniska studieplanen verkar fungera mycket olika på olika 
delar av skolan på grund av bristande information 
 

11. GA  (Mats Nilsson) 
Mats påminner om storträffen för hela KTHs undervisande personal. Information 
har gått ut via CBH Nytt, men endast på svenska. Mats skickar ett påminnelse mail 
till samtliga 
 
 

mailto:service@cbh.kth.se
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12. FA   (Christina Divne) 
Grönt ljus – återkoppling från prefekter på reviderad blankett efterfrågas. Om inga 
protester inkommer klubbas beslutet vid nästa LG 
 
Forskarutbildningsutskottet 

 Stefan Östlund informerar om pågående process som undersöker om KTH 
kan acceptera flera typer av stipendier 

 Tid- och medels-kompensation för studeranderepresentanter. Central AG ska 
tillsättas. Vicerektor för utbildning ber skolor att avvakta med egna initiativ. 

 Opponent, betygsnämnd på distans. Skolpiloter ska se över möjligheten att ha 
enstaka representanter i betygsnämnden på distans, där de har förhinder att 
resa 

 
Ersättning (avgifter) för kurser på forskarnivå. Har diskuterats  

 Många vill kunna ta en avgift 

 Förvaltningsjurist Anna Sandström hänvisar till administrativ chef 

 I VP2020 finns en skrivning att vi ska avsätta FOFU medel för högklassig 
undervisning för doktoranderna. 

 
Övrigt 

 Tillgodoräknande på AlbaNova går nu snabbt, även förbättringar på 
Valhallavägen 

 Riktlinje på utbildning på forskarnivå från 2019-07-01, betygsnämnd 
överlägger enskilt, handledare och opponent lämnar rummet.  

 Rapport från exitsamtal med doktorander på fd BIO-skolan, HR projekt 2016-
2017. Överväga hur vi i fortsättningen ställer krav på våra doktorander. De är 
under utbildning och ska inte stå för skolans spjutspetsforskning. 

 Tydligare information till doktoranderna efterfrågas. Om deras rättigheter, 
upplysa chef/handledare om deras ansvar och följa upp, se över antal 
doktorander per handledare och biträdande handledare 

 
 

13. Skolchefsinformation 
- ERC 2020 

Personer som vill söka ERC grant uppmanas att kontakta RSO på en gång och 
att kontakta ekonom för budgeten 

- Avtal 
ALLA avtal ska skickas till avtal@kth.se 
 

 
14. Nästa möte 

2019-12-11,  09.30-11.30 TREESEARCH, Teknikringen 38A 
 


